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Verslag Dorpsraad van 28 april 2028 

 

Op de dorpsraad van 28april 2024 waren er 76 aanwezigen. Niet alleen de pers was 
vertegenwoordigd. Onder de aanwezigen telden we ook burgemeester Jan Vermeulen en schepenen 
Rutger De Reu, Bart Van Thuyne en Nathalie Lambrecht.  De hoofdrol was voor de Hansbeekse 
raadsleden: Johan Cornelis (cd&v), Olaf Evrard (Vlaams Belang), Kristof Van den Berghe (Ja!Voor 
Deinze), Hugo Schaeck (N-VA) en Sofie D’Hondt (Open Deinze). Zij kwamen hun exemplaar van het 
Memorandum Hansbeke 2030 in ontvangst nemen. 

Volgende dorpsraad: ergens najaar 2024 (datum nog te bepalen )  

Plaats, datum  en uur : gemeentezaal Hansbeke – 28/04/2024 – 10.30 u tot 12.30 u 

Aantal aanwezigen: 76 – Verontschuldigden: 6 

 

1. Welkom 

Bij het binnenkomen kan iedereen al een welkomstdrankje bekomen bij Lieve aan de bar. Carine 
Dierickx noteert gewoontegetrouw de aanwezigheden. Nele Union opent de dorpsraad en wenst 
ook Maarten Lippens van de Vlaamse vereniging voor dorpsbelangen (VVVD) welkom. 

2. Voorstelling Memorandum Hansbeke 2030 

Hoe kwamen we tot het Memorandum? 

Aan de hand van een powerpoint legt Nele uit: van waar het idee kwam voor een Memorandum 
(het idee kwam van de VVD) en wat een memorandum betekent. Verder heeft ze het over onze 
aanpak. Waar haalden we de ideeën? Dit gebeurde via de afgelopen dorpsraden (sinds 2019), de 
formulieren die we in elke Hansbeekse brievenbus staken, enquêtes uit het verleden en een 
extra-dorpsraad van 28/02/2024. De tweede stap was om een voorlopige versie te bezorgen aan 
alle Hansbeekse verenigingen en een aantal Hansbeekse sleutelfiguren. Via de sociale media 
(facebook, onze website en Hoplr) werd de tekst ook verspreid. Iedereen mocht opmerkingen 
maken, zich akkoord of niet akkoord verklaren met de voorstellen of andere formuleringen 
voorstellen. 

Wat is de opbouw van het Memorandum? 
 
Per thema zijn er 3 rubrieken: 

• Beschrijving en cijfers?  
• Beleidsvoorstellen)  
• Concrete acties) 

Dit zijn de thema’s: 
1. Wonen 



 

 

Afrit 12 Hansbeke 
Dorpsraad 

 

 

Pagina 2 van 3 
 

2. Landbouw 
3. Groenvoorzieningen 
4. Dienstverlening 
5. Detailhandel en ondernemen 
6. Cultuur 
7. Openbare ruimten 
8. Identiteit van het dorp 
9. Verkeer en mobiliteit 
10. Zorg 
11. Jeugd 
12. Sport en vrije tijd 
 

De thema’s Openbare ruimten, Detailhandel en Dienstverlening waren volgens de vorige 
dorpsraad de belangrijkste thema’s voor de Hansbekenaar. Het Memorandum telt 157 
beleidsvoorstellen en concrete actiepunten voor de toekomst van Hansbeke. Het is te vinden op 
https://afrit12hansbeke.be/ 

 

3. Overhandiging Memorandum 

Luna Cornelis (5 jaar oud) mag telkens een kaartje trekken om een Hansbeeks raadslid naar voren 
te roepen.  

Johan Cornelis (cd&v), Olaf Evrard (Vlaams Belang), Kristof Van den Berghe (Ja!Voor Deinze), Hugo 
Schaeck (N-VA) en Sofie D’Hondt (Open Deinze) ontvangen elk hun exemplaar, respectievelijk uit 
de handen van “gewone” Hansbekenaren van diverse generaties: Tobias Berteloot, Manon 
Steelandt, Freya Martens, Veerle Beyaert en Aimé Antheunis. Zij antwoorden elk om beurt op de 
eenvoudige vraag: Wat ga je doen met het boekje?” Samengevat zijn dit hun antwoorden: 

Johan (cd&v) heeft het al stiekem gelezen en zal er rekening mee houden met de voorstellen. 
Sommige zijn gemakkelijk, andere zijn moeilijker te realiseren. Maar hij belooft zijn best te doen 
om er zoveel mogelijk uit te voeren. 

Olaf (Vlaams Belang)heeft de tekst ook vooraf doorgenomen. Hij volgde altijd al de 
werkzaamheden van Afrit 12. Dit memorandum is een vrij imposant project van Afrit 12 dat hij 
zowat als het “schaduwkabinet” van Hansbeke ziet. Hij feliciteert de dorpsraad met het resultaat 
en vreest dat het veel gedetailleerder is dan wat de partijen in hun programma zullen opnemen. 
Hij belooft er alleszins hard zijn best voor te doen. 

Kristof (Ja! Voor Deinze ) die voor GroenRood in de gemeenteraad zetelt, komt in oktober op met 
de lijst Ja! Voor Deinze die een samengaan is van GroenRood en Vooruit Deinze. Hij hoopt zoveel 
mogelijk punten te integreren in het partijprogramma, behalve het afwijzen van windmolens. Hij 
somt een lange lijst op: uitvoeren van het Masterplan voor Hansbekedorp, de Oude 
Jongensschool-site, de “Doorkijk” boven de Bomboaretunnel, inspraak in het Cultuurhuis, De 
kinderopvang Harlekijn, het gemeentehuis in Nevele, het Trage wegenplan, meer bomen, meer 
dorpsraden in andere dorpen, participatie in verkavelingsprojecten. Dat “Er is al veel gedaan voor 
Hansbeke”, mag niet als excuus gebruikt worden om niet meer te investeren in Hansbeke. Hij 
belooft ook terug te koppelen naar de dorpsraad.  

https://afrit12hansbeke.be/
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Hugo(N-VA) dankt Afrit 12 en iedereen die meewerkte aan het Memorandum. Zijn partij stelt zich 
tot doel te werken in dienst van de burgers. De belangen van Hansbeke moeten we vrijwaren. De 
academie De Kunstgreep en de Uitleendienst moeten we behouden. Daarom is de site van de 
Oude Jongensschool van groot belang. Het is belangrijk dat het “wat en hoe” van de toekomst van 
deze site zo snel mogelijk openbaar wordt. Hansbeke is levendig, mede door dorpskrant Vlakaf en 
zijn geëngageerde mensen. Zij zorgen voor een warm Hansbeke. 

Sofie (Open Deinze) ziet dat de dorpsraad al een groot stuk voorbereiding van de toekomst van 
Hansbeke heeft gedaan. Zij merkt op dat van alles wat de vorige sprekers aankaartten, al heel wat 
gerealiseerd is of minstens lopende. Zij noemt het kerkplein, het stationsplein en zijn omgeving en 
niet in het minst het Cultuurhuis dat een echt Dorpshuis moet worden. 

4. Slotwoord van Nele 

Nele geeft aan dat de dorpsraad het realiseren van het memorandum zal opvolgen en hoopt in de 
eerste plaats dat het zijn plaats zal krijgen in de beleidsverklaring van de nieuwe bestuursploeg. 
Tenslotte bedankt zij Maarten Lippens van de VVDB voor zijn inspiratie, Hanne Deloof en Jelle 
Vermeersch voor de layout van het Memorandum en uiteraard Stad Deinze en Miekes Superetje 
voor de receptie. Maar de meeste dank gaat naar elke Hansbekenaar die meeschreef aan het 
Memorandum. Daarop nodigt zij iedereen uit om het glas te heffen.  

4. Fotomoment en receptie 
 

De lokale politici en de “gewone” burgers gaan op de foto en tenslotte gaat iedereen een glaasje 
én een toastje halen. Op Hansbeke 2030!  

 
____________________ 

 


